
Mor til dreng i 5. klasse      Efterår 2018 

Hvad tænkte du, da du fik tilbuddet om familieklassen? 

 Kristian blev mega glad, da han skulle have mor med. Jeg havde lidt svært ved at overskue forløbet. 

Vi har været meget åbne for tilbuddet, da vi havde chancen for at forbedres Kristians trivsel. En stor 

gave vi fik, var at Kristian og mor fik knyttet bedre og stærkere bånd. 

Hvordan har det været, at være med i familieklassen? 

 Det er det bedste der har hent os. Der er super gode og kompetente pædagoger. Det er trygt og 

lovligt at have nogle bump på vejen. Mærke den følelse, at det ikke kun er os, der har udfordringer. 

Det har været en virkelig god læring, da man mere bliver accepteret, som den person/familie man 

er. 

Hvilken udvikling har du og dit barn oplevet? 

 Det at Kristian har fået nogle færdigheder at arbejde med, har gjort at han er blevet mere bevidst 

om det han gør rigtigt og forkert. Kristian er blevet mere glad for at gå i skole. Han kan bedre give 

slip for det der sker der hjemme. Jeg føler at han bedre kan rumme andre i perioder. Kristian er 

blevet mere glad, og vi har fået tættere bånd imellem os. Det at vi drøfter forskellige emner i 

forældregruppen, gør at vi hviler mere i os selv - mere åben for gode råd til hvad man kan gøre 

anderledes. 

 Det har været super godt. 


